
 8/2021/32 המחוננים ועדת ישיבת פרוטוקול

 

נוכחים  :מיכאל קלנבורג )יו''ר ועדה( ,ויטלי גולוד )רכז הפרויקט ,(גיל בורוחובסקי )מנכ''ל האיגוד,( אילנה 
 דוד, ישראל גלפר ,דן קליסקי  ,עידו בן-ארצי ,ניר רשף ,שמעון זיו 

 זום :הישיבה מקום

 

 פרוטוקול אישור •

 .פרוטוקול של הישיבה הקודמת אושר פה אחד .יו''ר הוועדה ידאג לפרסמו באתר האיגוד

 אוראל  לבנו מחוננים הפרויקט במסגרת ההדרכה שעות תוספת על ריבשטיין נתנאל ל''אב של בקשה •

 אב''ל נתנאל ריבשטיין הגיש בקשה על תוספת  שעות ההדרכה במסגרת פרויקט מחוננים 

  לבנו אוראל לאור הצלחותיו האחרונות ועליה ניכרת במד כושר .הוועדה לא רואה לנכון

  להתייחס באופן ספציפי לבקשות מן הסוג הזה .בישיבה הוחלט שעד סוף  שנת 2021

  פרויקט ממשיך במתכונת הנוכחית ,ללא הוספת שחקנים חדשים או שינוי בשעות

 .ההדרכה .לפיכך הוחלט לדחות את הבקשה פה אחד

 2022 לשנת מחונניםה פרויקט טיוטת •

 ,יו''ר הועדה הציג טיוטת הפרויקט לשנת 2022 לחברי הועדה .התקיים דיון ראשוני 

  במהלהו נשאלו שאלות  ,הוחלפו דעות וכו .'הוחלט שעד הישיבה הבאה ,המתוכננת

 .לסוף ספטמבר-תחילת אוקטובר ,חברי הועדה ילמדו לעומק את התוכנית המוצעת

  .המטרה - להגיע להסכמות ולאשר את הקריטריאונים לשנת 2022

  יו''ר הועדה מתבקש להכין נוסח ההתחייבות ,עליה יחתמו השחקנים והמאמנים עם 

 .כניסתם לפרויקט

 .כמו כן ,ישנו צורך להגדיר היטב תפקידו של רכז הפרויקט 

  נושא נוסף שהועלה לדיון הינו נושא תחרויות ,הן בארץ ,הן בחו''ל .בכוונת הוועדה

 ,להמליץ להנהלת האיגוד לכלול שחקני הפרויקט )או לפחות חלק מהם (בתוכנית 2700

 המיועדת לתת תמיכות לשחקנים ולשחקניות המשתתפים  בתחרויות בינלאומיות בארץ

 ובחו''ל .כמו כן תיבדק אפשרות לארגן תחרויות בשיטת "שוונינגן "בין שחקני הפרויקט 

 .והשחקנים הבכירים בארץ

  



  .הישיבה הבאה תתקיים בסוף ספטמבר - תחילת אוקטובר
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